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  Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Förvaltningshuset, Måndagen den 14 december 2009, 
 k. 08.00-08.45 
 
Beslutande Maria Kristoffersson, ordf. 
 Göran Hahlin 
 Conny Lövgren 
 Leif Ahlmark 
 Åke Nilsson 
 Anita Johansson 
 Mikael Österberg 
 Margaretha Löfgren 
 Ulf Grahn 
 Gunilla Jansson 
 Hans Eriksson 
 
  
Övriga deltagande  Göran Lidström, sekr. 
  Karl-Johan Ottosson, kommunchef 
 
Utses att justera Åke Nilsson   
  
 
 
Underskrift Sekreterare......................................................................... §§  239- 
  Göran Lidström     
  
 Ordförande.........................................................................    
  Maria Kristoffersson    
 
 Justerande.......................................................................... 
 Åke Nilsson  
____________________________________________________________________________ 

 
BEVIS OM ANSLAG 

Kommunstyrelsens protokoll  har justerats och anslagits på kommunens anslagstavla   

Sammanträdesdag  2009-12-14   

Anslaget uppsatt    Anslaget nedtages    

Protokollet förvaras på kommunkansliet, Vilhelmina 

Underskrift .............................................................................. 
 Anita Isaksson 
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Karl-Johan Ottosson 

 
 
 
Ks § 239  Dnr09/Ks343 940 
Fastighetsförvaltning. 
 
Ärendebeskrivning 
Ks 2009-12-14 
Redovisades en enkät avseende nuvarande förvaltningsavtal. Enkäten har 
besvarats av 46 av 49 arbetsledare. 
 
Fasticon har av Vilhelmina kommun erhållit uppdraget att för 
kommunens räkning upphandla kommunens fastighetsförvaltning 
avseende tiden 2010-07-01 –2014-06-30. 
 
Under överläggning i ärendet  deltar miljö-och byggnadschef Jan-Ola 
Borg, ekonomichef Lars Ekbäck samt Sofia Johansson, Fasticon. 
Johansson redogör för upphandlingsförfarandet som skett på OPIC 2009-
09-08 samt på Fasticons hemsida. Annonsering har också skett i 
Västerbottens Kuriren och Västerbottens Folkblad. 
 
Vid anbudstidens utgång hade två anbud inkommit, Riksbyggen ek för 
och ACC. 
  
Efter utvärdering av anbuden gjorts framkommer att Riksbyggen ek för 
är vinnare av anbudet. 
 
Yttrande i ärendet avges av Ulf Grahn, Lars Eliasson, Åke Nilsson, 
Margaretha Löfgren, Göran Hahlin, Agneta Mattsson, Ewa Hed, Hans 
Eriksson,  
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
Att notera utvärdering av nuvarande fastighetsavtal. 
 
Att anta anbud från Riksbyggen ek för 2010-07-01—2014-06-30 med 
möjlighet till ett års förlängning. 
 
Att förklara ärendet omedelbart justerat. 
----- 
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